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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok bud2etowY 2020

W zwi4zku zrozpoczQciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2020 pnedstawiam

nastgpuj4c4 propozycjg do projekfu budZetu dotycz1ce zadarua;

Budowa kanalizacii na osiedlu Rvbnica

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadatnaprzy planowaniu wydatk6w biehqcych/ maj4tkowych na rok

budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Mieszkancy osiedla Rybnica na budowq kanalizacji

czekaj4kilkanaScie lat. Wybudowanie kanalizacjidoprowadzi do wyeliminowania przydomowych szamb

iprzyczynr sig do poprawy standardu Zyciamieszkat'rc6w.
Wptynie to r6wniez na poprawg wizerunku osiedla, dalszy jego rozttoj i rozbudowg.


